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PROTOKÓŁ NR XLII/10 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 
odbytej w dniu 29 stycznia 2010 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 
 

 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    25 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XLII sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na obszarze Powiatu Zgierskiego. 
6. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa          

i Porządku Powiatu Zgierskiego za rok 2009. 
7. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z realizacji uchwały Nr XX/156/04 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia  30 stycznia 2004r. w sprawie uchwalenia powiatowego 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli                  
i porządku publicznego na lata 2004-2009. 

8. Przyjęcie informacji na temat polityki promocyjnej Powiatu Zgierskiego oraz realizacji 
tej polityki w roku 2009.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ograniczenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej  w Zgierzu. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Oświadczenia i wnioski radnych. 
14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
15. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 

Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XLII sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1005.  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości.  
Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 
porządku obrad XLII sesji w pkt 9 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 
Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 04 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010. 
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Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2009r. stanowi załącznik                 
nr 4  do protokołu. 
Następnie Przewodniczący zgłosił do porządku obrad projekt uchwały w sprawie przekazania 
skargi Pani Anety Walędzik – pełnomocnika Zofii Walędzik na Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego w Zgierzu do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego            
w Łodzi. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad            
w pkt 9c) projektu uchwały w sprawie przekazania skargi Pani Anety Walędzik – 
pełnomocnika Zofii Walędzik na Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu 
do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego  w Łodzi. 

 
Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

 
W wyniku głosowania Rada wniosek przyjęła. 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XLII sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na obszarze Powiatu Zgierskiego. 
6. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa           

i Porządku Powiatu Zgierskiego za rok 2009. 
7. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z realizacji uchwały Nr XX/156/04 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 stycznia 2004 r. w sprawie uchwalenia powiatowego 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego na lata 2004-2009. 

8. Przyjęcie informacji na temat polityki promocyjnej Powiatu Zgierskiego oraz realizacji tej 
polityki w roku 2009.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) ograniczenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej  w Zgierzu; 
b)  zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r.    

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010; 
c) sprawie przekazania skargi Pani Anety Walędzik – pełnomocnika Zofii Walędzik na 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu do Wojewódzkiego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego  w Łodzi. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami   
Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Oświadczenia i wnioski radnych. 
14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
15. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 
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Ad. 3 
Uwag do protokołu z XLI sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLI sesji. 
Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 
Ad. 4 
Radny Tadeusz Iwaniuk Radny poprosił o zamieszczenie w rocznym sprawozdaniu                 
z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu i informacji o stanie porządku        
i bezpieczeństwa publicznego (temat sesji majowej) informacji o ilości kolizji, wypadków na 
skrzyŜowaniu  ulic: Aleksandrowskiej i Gałczyńskiego w Zgierzu oraz wypunktowanie 
najniebezpieczniejszych skrzyŜowań na terenie Zgierza.    
 

Radny zapytał, jakie są wyniki rozmów z Prezydentem Miasta Zgierza w sprawie 
prowadzenia ewidencji gruntów i budynków przez Gminę Miasto Zgierz. Oznajmił, Ŝe na 
sesji Rady Miasta Zgierza zadał pytania w tej sprawie. Otrzymał informację od Zastępcy 
Prezydenta Miasta Zgierza Świętosława Gołka, Ŝe rzeczywiście rozmowy są w toku i Ŝe 
obowiązująca między samorządami umowa spełnia kryteria. Jednak pewne wątpliwości 
powziął w momencie gdy członek Zarządu na Komisji BudŜetowo – Finansowej przekazał, Ŝe                        
w zaleceniach pokontrolnych Łódzkiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego   
i Kartograficznego wskazano potrzebę zawarcia nowego porozumienia. W związku z tym  
poprosił o ustosunkowanie się do tych informacji.  
 
Radny Jerzy Janicki zapytał, czy istnieje taki przypadek w którym Komendant Powiatowej 
Państwowej StaŜy PoŜarnej w Zgierzu mógłby odmówić pomocy instytucji, mieszkańcom      
w przypadku zagroŜenia Ŝycia tj. niebezpieczne nawisy, sople lodowe.  Czy istnieje taki 
przepis. Poinformował, Ŝe ma przed sobą rozporządzenie porządkowe Wojewody Łódzkiego, 
które zobowiązuje wszystkie komendy do kontroli i współdziałania w przypadku zagroŜenia 
Ŝycia, czy zdrowia mieszkańców naszego województwa. Poinformował, Ŝe problem ten był 
poruszany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej.  
 
Radny Bogusław Czekała w imieniu Klubu Radnych poprosił o sporządzenie harmonogramu 
prac związanych z realizacją zadań inwestycyjnych w zakresie drogownictwa, ujętych              
w rozdziale 60014 budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2010 r. Prosił, aby w tym harmonogramie 
były zawarte takie elementy jak termin: podpisania umów z samorządami, które partycypują 
w kosztach, ogłoszenia przetargu na realizację zadań, podpisania umów z wykonawcami oraz 
przekazania dróg wykonawcom.  
 
Radny Mirosław Pilarski zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji dotyczących pozwoleń 
na budowę dotyczących inwestycji w zakresie budowy i przebudowy dróg zlokalizowanych 
na terenie Zgierskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, wydawanych na rzecz innych podmiotów 
niŜ spółdzielnia od początku 2008 r. Prosi o informację jakie drogi zostały objęte tymi 
pozwoleniami.  
Ponadto radny zapytał, czy prawdą jest, Ŝe planowana jest budowa dwóch duŜych marketów 
na Osiedlu Kurak w Zgierzu. 
 
Radny Wojciech Budziarski poprosił o informację z realizacji akcji, której był inicjatorem     
w rejonie Horochowskim na Ukrainie. 
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Opinie Komisji Rady Powiatu Zgierskiego do projektów uchwał zgłoszonych na XLII sesję 
stanowią załącznik nr  5 do protokołu. 
 
Ad. 5 
Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu o stanie bezpieczeństwa sanitarno-
weterynaryjnego na obszarze Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Julita Grande – Święchowicz Zastępca Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu 
przedstawiła informację w oparciu o w/w materiał. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy zdarzały się przypadki zamarznięcia zwierząt                   
w gospodarstwach na terenie powiatu 
 
Zastępca Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu poinformowała, Ŝe nie mieli  takiego 
zgłoszenia. Przypadki zamarzania zwierząt moŜna zaliczyć do  znęcania się nad nimi.            
W związku z tym naleŜy zgłaszać je do gmin, policji i towarzystw opieki nad zwierzętami.   
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację . 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła informację. 
 
Ad. 6 
Sprawozdanie Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Powiatu Zgierskiego za rok 2009 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Starosta Zgierski Jacek Soch przedstawił sprawozdanie w oparciu o w/w materiał. Następnie 
podziękował wszystkim członkom Komisji o zaangaŜowanie w pracę na rzecz poprawy 
bezpieczeństwa i porządku w powiecie.  
 
Radny Bogusław Czekała poinformował, Ŝe na jednym z posiedzeń Komisja zajmowała się 
dojazdami do budynków wysokich. Na Komisji obecny był Prezes Spółdzielni 
Mieszkaniowej, który zobowiązał się do przeprowadzenia ćwiczeń na tych obiektach na 
Osiedlu Kurak w Zgierzu. Szkoda, Ŝe zapomniał o tym zobowiązaniu. Takie ćwiczenia             
z udziałem straŜy poŜarnej i policji są jak najbardziej wskazane. 
 
Radny Adam Bączyk odniósł się do numeru alarmowego 112. Z informacji z zeszłego roku     
i dwóch lat wynikało, Ŝe z telefonu stacjonarnego łączenie następowało albo do Starostwa 
Powiatowego albo do straŜy, a z komórkowego odwrotnie. Jak wygląda na dzisiaj sprawa 
uruchomienia tego telefonu. Następnie odniósł się do Centrów Powiadamiania Ratunkowego. 
Wie, Ŝe CPR ma powstać na bazie powiatowej straŜy poŜarnej. Zapytał jak na dzień 
dzisiejszy wygląda przygotowanie do ich utworzenia.  
 
Starosta oznajmił, Ŝe jeśli chodzi o telefon 112 to na sali obecni są komendanci policji i straŜy 
poŜarnej, który mają większą wiedzę w tym zakresie i oni odpowiedzą na to pytanie. 
Natomiast jeśli chodzi o CPR to na terenie Powiatu Zgierskiego takie centrum powstanie. Na 
terenie województwa ma być ich osiem. Dzięki inicjatywie Komendanta StraŜy nie dojdzie do 
sytuacji, Ŝe Powiat Zgierski będzie obsługiwany przez inny powiat. Centrum będzie 
ulokowane na terenie Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu. Jest kilka kwestii 
logistycznych do rozstrzygnięcia: min. zapewnienie dwóch lokali mieszkalnych dla osób, 
które w tej chwili przebywają na terenie komendy. Podjęto juŜ działania w tym zakresie.       
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Są zapewnienia od dysponenta takiego zasobu, czyli Miasta Zgierza, Ŝe lokale zostaną 
przyznane.  
 
Komendant Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński 
poinformował, Ŝe w tym momencie numer alarmowy 112 jest numerem specyficznie 
wpływającym. Z numerów stacjonarnych połączenia z terenu Powiatu Zgierskiego wpływają 
do Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu natomiast z numerów komórkowych 
wpływają do Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu. Stan ten będzie miał miejsce do 
momentu, kiedy powstanie CPR. Jest to rok 2012. CPR ma powstać wówczas na bazie 
Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu i będzie on obsługiwał trzy powiaty: 
Powiat Zgierski, Powiat Łódzko – Wschodni i Powiat Brzeziński. W kwestii budowy CPR 
powstały juŜ pewne harmonogramy wytyczne, zarządzenia, które precyzują ich powstanie.  
 
Radny Adam Bączyk wskazał, Ŝe z informacji wynika, Ŝe straŜ poŜarna bierze udział             
w przeglądzie osiedli mieszkaniowych. Chodzi o drogi dojazdowe, ciągi ewakuacyjne 
zapewniające moŜliwość wjazdu wozów bojowych straŜy poŜarnej. Zapytał jaki straŜ poŜarna 
ma wpływ na to, aby jej sugestie zostały zrealizowane przez zarządców osiedli. Wskazał, Ŝe 
na osiedlu 650 – lecia jest 134 bloków. W okresie zimy bardzo cięŜko tam dojechać. 
Zaparkowane są samochody, stoją pachołki, które uniemoŜliwiają przejazd z jednego bloku 
do drugiego. Nawet doświadczeni kierowcy jeŜdŜący w pogotowiu mają czasami kłopoty        
z dojazdem.  
 
Komendant poinformował, Ŝe straŜ przeprowadza kontrole osiedli w tym zakresie. Jedyną 
moŜliwością jaką dysponuje jest pisanie róŜnego rodzaju próśb do zarządców osiedli, 
obiektów budowlanych, aby udroŜnili dojazdy, gdyŜ taki obowiązek na nich spoczywa. 
Niestety wzrost liczby samochodów powoduje, Ŝe mieszkańcy nie mają gdzie ich parkować     
i robią to w róŜnych dziwnych miejscach, utrudniających nie tylko dojazd karetek pogotowia 
ale i samochodów poŜarniczych, które gabarytami są znacznie większe.  
 
Radny Adam Bączyk zapytał, czy straŜ poŜarna ma wpływ na realizację nowych osiedli na 
etapie projektowym. 
 
Komendant odpowiedział, Ŝe projekty budowy nowych osiedli są konsultowane ze straŜą 
poŜarną pod względem dróg dojazdowych, zgodności z przepisami przeciwpoŜarowymi. Ma 
równieŜ nadzieję, Ŝe na nowo budowanych osiedlach osoby projektujące pomyślą                   
o odpowiedniej liczbie miejsc parkingowych dla mieszkańców. 
 
Przewodniczący poprosił o odpowiedź na interpelację radnego Jerzego Janickiego. 
 
Komendant oznajmił, Ŝe zanim odpowie na pytanie, czy komendant powiatowy, czy w ogóle 
straŜ poŜarna jest w stanie odmówić pomocy najpierw zapyta, czy zalegający śnieg na dachu 
jest zagroŜeniem, czy ślizgi chodnik przed dojściem do bloku równieŜ stwarza zagroŜenie. 
Jego zdaniem stwarza zagroŜenie. Jest to zagroŜenie równoznaczne z zagroŜeniem 
zwisającego lodu na dachu. Następnie odniósł się do rozporządzenia porządkowego, które 
przytoczył radny. Wskazał, Ŝe nie jest to jeden akt prawny, który o tym mówi. StraŜ opiera się 
głównie na ustawie prawo budowlane, która jednoznacznie określa, co do kogo naleŜy. 
Zgodnie z nią obowiązek ten spoczywa na zarządcy, uŜytkowniku, mieszkańcu, dzierŜawcy 
danego obiektu. Oznajmił, Ŝe jeŜeli jego zdanie jest  nie przekonujące  to odsyła do artykułu 
zawartego w gazecie prawnej z 13 stycznia br. Autorzy artykułu bardziej obrazowo, rzeczowo 
i kompetentnie objaśniają  tą kwestie.   
 
Radny Jerzy Janicki oznajmił, Ŝe do rozporządzenia wojewody ma uzasadnienie  w którym 
wskazuje się, Ŝe w przepisach powszechnie obowiązujących brak jest regulacji z których 
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wynikałby obowiązek właścicieli lub zarządców obiektów budowlanych do systematycznego 
usuwania z nich zalęgającego śniegu lub lodu. Tak jak informował na wstępie dyskutowała      
o tym Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej na której jeden             
z członków Komisji zadał konkretne pytanie, czy istnieją przypadki w których w wyniku 
zagroŜenia Ŝycia ludzkiego tj. bardzo duŜe nawisy śnieŜne i zlodowacenia straŜ moŜe 
odmówić pomocy.   
 
Komendant przytoczył sytuacje, które miały miejsce. Gdy aura pogodowa się załamała i coraz 
więcej śniegu i nawisów lodowych zaczęło zalegać, straŜ miała jednego dnia 20 interwencji. 
Następne 20 musiała przełoŜyć na dzień następny. NiemoŜliwością straŜy poŜarnej jest 
jeździć do kaŜdego nawisu lodu. Teoretycznie i fizycznie nie ma moŜliwości do usuwania 
tych zdarzeń, zagroŜeń. Zwisy lodu nie są jedynym zagroŜeniem dla ludzi. Zalegający śnieg, 
śliski chodnik teŜ powoduje zagroŜenie dla zdrowia i Ŝycia ludzkiego. Gdyby te wszystkie 
zagroŜenia straŜ poŜarna miałaby likwidować to naleŜy zaznaczyć, Ŝe nie do tych rzeczy jest 
ona powołana. Są obowiązki, które spoczywają na społeczeństwie, instytucjach, które 
powinny takie zagroŜenia likwidować.  
 
Radny Krzysztof Gawroński oznajmił, Ŝe chciałby jeszcze raz zadać Komendantowi to 
pytanie bo ta sprawa dotyczy go osobiście jak i firmy, którą zarządza. Zapytał, czy mamy 
zgłaszać zagroŜenie typu sople lodowe i nawisy straŜy poŜarnej.  
 
Komendant oznajmił, Ŝe obywatele mają prawo zgłosić wszystko. Zadaniem straŜy jest 
uświadomić, czy wskazać ewentualne drogi rozwiązania tego zagroŜenia. JeŜeli zagroŜenie 
zostanie zgłoszone to straŜ poŜarna moŜe dojechać i wydzielić zagroŜone miejsce. Jednak na 
tym jej rola się kończy. Nie wie, czy będzie to rozwiązaniem skutecznym, prawidłowym, 
satysfakcjonującym wszystkich uŜytkowników obiektu. Dodatkowo moŜe jeszcze nakazać 
ewakuację z zagroŜonego miejsca. Myśli jednak, Ŝe  łatwiejsza, szybsza dla ludzi i całego 
otoczenia byłaby interwencja z ich strony, niŜ czekanie na interwencję straŜy. Wskazał, Ŝe nie 
są to tak istotne zagroŜenia, które mogłyby powodować paraliŜ osiedla.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy w przypadku interwencji straŜy przy usuwaniu sopli lub 
zagroŜenia, które powstało z winy administratora obiektu straŜ obciąŜa ich kosztami za 
wyjazd. 
 
Komendant oznajmił, Ŝe straŜ nie moŜe pobierać opłat z tego tytułu, zarabiać na tym. 
Pozostaje to w naszych kosztach, nas wszystkich, czyli państwa. 
 
Radny Adam Bączyk zapytał, czy straŜ moŜe pomóc w usunięciu drzewa zagraŜającemu 
obiektowi.  
 
Komendant poinformował, Ŝe straŜ jest po to, aby pomagać wszystkim. KaŜde takie 
wezwanie zostanie rozpatrzone. Ktoś dojedzie    w to miejsce i oceni skalę zagroŜenia. Jeśli 
miałoby to spowodować paraliŜ komunikacyjny, gdzie naleŜy podjąć bardzo szybką 
interwencję to oczywiście wtedy będziemy pomagać.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do sprawozdania.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła sprawozdanie. 
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Ad. 7) 
Sprawozdanie Starosty Zgierskiego z realizacji uchwały Nr XX/156/04 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 stycznia 2004 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego 
na lata 2004-2009 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
Starosta przedstawił sprawozdanie w oparciu o w/w materiał. 
 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji Iwona Lewandowska  odniosła się do interpelacji 
radnego Tadeusza Iwaniuka. Poinformowała, Ŝe tym tygodniu odbyło się spotkanie 
podsumowujące bezpieczeństwo w Powiecie Zgierskim z udziałem Starosty, wszystkich 
samorządowców i zastępcy Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi. Oznajmiła, Ŝe 
miejsca kolizji, wypadków drogowych są bezimiennie od lat jeśli chodzi o powiat. Zmieniła 
się mapa z zagroŜeniami wypadków ze skutkiem śmiertelnym. Trzy lata temu dominowała 
trasa Nr 1, w tamtym roku zdecydowanie przejęła pierwszeństwo droga Nr 14. W chwili 
obecnej droga Nr 14 jest nadal drogą najbardziej zagroŜoną, ale teŜ pojawiła się trasa 
Aleksandrów Łódzki – Poddębice.  Jeśli chodzi o ten rok to jako policja  i społeczeństwo 
moŜemy odnotować sukces po stronie ruchu drogowego. Spadły wszystkie parametry jeśli 
chodzi o kolizje drogowe, wypadki drogowe, wypadki ze skutkiem śmiertelnym i osoby 
ranne.   Z wypadków śmiertelnych w 2008 r. było 25 ofiar, w 2009 r. było ich 20. Jest to trend 
korzystny. Niestety zjawisko nietrzeźwych kierowców jest zjawiskiem wzrostowym. W tym 
roku zdarzeń tych jest więcej, niŜ w roku poprzednim. W skali powiatu to 812 osób. 
Statystycznie 3 osoby zatrzymywane są codziennie. Zatrzymano 3 osoby  pod wpływem 
narkotyków. Oznajmiła, Ŝe w zestawieniu przygotuje szczegółowe informacje  
o jaki prosił radny.     
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, jak wygląda sytuacja badania kierowców na obecność 
narkotyków. Następnie wyjaśnił dlaczego w interpelacji pytał o to skrzyŜowanie. W zeszłym 
roku wydarzyły się na nim dwa wypadki w ciągu  pół godziny. Podejrzewa, Ŝe jest to 
przyczyna złego oświetlenia skrzyŜowania. W związku z tym zapytał, czy nie moŜna byłoby 
sprawdzić skrzyŜowań, które nie są zagroŜeniem, a  powodują tyle kolizji. MoŜe moŜna 
byłoby je doświetlić lub postawić dodatkowe oznakowanie.  
 
Zastępca Komendanta poinformowała, Ŝe skrzyŜowanie ulic: Gałczyńskiego i Parzęczewskiej 
w Zgierzu   jest szczególnie złe z punktu widzenia niefrasobliwości pieszych. Jest to miejsce 
gdzie znajduje się duŜo punktów handlowych i ryneczek. Obserwujemy, Ŝe piesi nagminnie 
nieprzestrzeganą przepisów ruchu drogowego co jest takim pierwszym impulsem do tego, Ŝe 
jadące pojazdy mają jakieś problemy. Natomiast jeśli chodzi o wykrywalność narkotyków to 
w skali powiatu przebadano 172 osoby, z tego ujawnione zostały 3 przypadki. 
 
Radny Wojciech Budziarski  oznajmił, Ŝe w informacji  wskazano, Ŝe remont przychodni   
Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu będzie zrealizowany do 31.12.2009 r. 
Zapytał, czy remont został zakończony. Następnie zapytał, kto ponosi koszty poboru próbek 
wody z basenów, kąpielisk, których w 2009 r. pobrano 812. Czy wchodzi to w koszty 
powiatu. Pyta o to, gdyŜ zastanawia się, czy nie warto byłoby podjąć działań zmierzających 
do odbudowy istniejącego kilka lat temu laboratorium w sanepidzie. Z tego co wie od 
dyrektora sanepidu jest taka moŜliwość. W związku z tym zaproponował wznowienie 
rozmów w sprawie jego reaktywacji.   
 
Starosta potwierdził, Ŝe prace zostały wykonane  w  w/w terminie.  
                                                                           
Radny Adam Bączyk Wskazał, Ŝe na 40 miejscowości 16 ma warunkowo przydatną wodę do 
spoŜycia. Natomiast w przypadku Rosanowa w związku z brakiem moŜliwości 
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alternatywnego zasilania orzeczono warunkową przydatność wody do 15.01.2010 r. Zapytał 
jak obecnie wygląda ta sytuacja.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe pytania radnych zostaną przekazane do 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do sprawozdania.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Ad. 8) 
Informacja na temat polityki promocyjnej Powiatu Zgierskiego oraz realizacji tej polityki       
w roku 2009 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Starosta przedstawił informację w oparciu o w/w materiał. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy w związku z planowanymi imprezami  na 2010 r.  tj.    
obchody 11 Listopada, 3 Maja nie naleŜałoby zastanowić się nad zorganizowaniem ich          
w innym mieście powiatu niŜ Zgierz i to w konkretnie wybranym kościele. Następnie zwrócił 
uwagę, Ŝeby nie doprowadzić do sytuacji jaka miała miejsce w tamtym roku jeśli chodzi         
o doŜynki powiatowe. Zostały one zorganizowane w tym samym dniu co doŜynki 
wojewódzkie i gminne przez co powiatowe zostały bardzo przyćmione. Odniósł się równieŜ 
do współpracy z mediami. Wskazał, Ŝe w Ilustrowanym Tygodniku Zgierskim 
zamieszczanych jest bardzo mało artykułów dotyczących powiatu. Niemniej jednak Starosta 
mówił, Ŝe współpraca jest dobra i będzie jeszcze lepsza. Przeglądając wszystkie artykuły, 
które zostały podane do prasy na ok. 20 pozycji tylko w 2 przypadkach ITZ zamieścił artykuł. 
Był to temat kopalni. Ponadto poinformował, Ŝe po raz 4 będzie organizowany ogólnopolski 
przegląd grup tanecznych. Impreza ta odbywa się na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu          
i Rekreacji w Zgierzu z wielkim rozmachem. Organizatorzy tego konkursu występowali do 
Starosty o dotację. O ile dobrze wie dostali tylko raz 500 zł. Wskazał, Ŝe jest to impreza 
pozapolityczna i moŜna byłoby wziąć w niej większy udział.  
 
Radny Henryk Tomczak odniósł się do przedstawionego w informacji bloku – promocja 
gospodarcza, przedsiębiorczość – szczegółowe propozycje. Wskazał, Ŝe w celach wskazano 
informowanie przedsiębiorców o moŜliwościach i korzyściach płynących z inwestowania       
i otwierania firm na terenie Powiatu Zgierskiego oraz promowanie wizerunku Powiatu 
Zgierskiego jako regionu przyjaznego inwestorom oraz małym i średnim przedsiębiorcą. 
Jednak w materiale tym nie znalazł, jak Zarząd Powiatu wpływa na tą przyjazność dla 
przedsiębiorców. Nie ma tu słowa o tym jak wygląda współpraca Zarządu z burmistrzami, 
wójtami bo to od nich zaleŜy jakie tereny przygotowane są pod inwestycje. Powiat ma 
niewątpliwy wpływ na infrastrukturę drogową do małych, czy większych stref 
ekonomicznych, gospodarczych. Jednak chciałby usłyszeć, które z zaplanowanych inwestycji 
drogowych mają wpływ na poprawienie warunków przedsiębiorcom i inwestorom. Jedną        
z takich inwestycji na terenie powiatu miała być ul. Południowa w Ozorkowie. Z tego co 
dowiedział się na  posiedzeniu Komisji sprawa ta jest prowadzona delikatnie mówiąc przez 
Zarząd bardzo ślamazarnie. Być moŜe są jakieś propozycje o których nic nie wiadomo,            
a Zarząd ma je przygotowane dla inwestorów zewnętrznych.  
 
Starosta poinformował, Ŝe informacje do ITZ są przesyłane co tydzień, jak równieŜ jest on 
informowany o wszystkich imprezach, które odbywają się na terenie powiatu. Trudno jest 
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powiedzieć dlaczego niektóre artykuły są zamieszczane, a inne nie. JeŜeli chodzi                     
o współpracę z wójtami, burmistrzami jak równieŜ pomoc przedsiębiorcom to odbywają się 
spotkania na których poruszane są kwestie np. stawek podatków od nieruchomości zajętych 
pod działalność przemysłową, kwestie wspólnych inwestycji czego dowodem są realizowane 
inwestycje drogowe np. w Cedrowicach droga powiatowa prowadząca do hal ceramiki 
Tubądzin zrealizowana przy współpracy z Urzędem Marszałkowskim. Natomiast jeśli chodzi 
o ul. Południową w Ozorkowie to decyduje o tym Urząd Marszałkowski, który oceniał 
wniosek. Nie naszą winą jest, Ŝe przez tyle lat inwestycja nie doczekała się uregulowania 
trzech działek, które są nią objęte. Co do tego, czy ona przyczyni się do poprawy, czy 
zainwestowania  w Ozorkowie w to wątpi. Teren ten jest juŜ zainwestowany. CięŜki ruch 
samochodowy się tam nie odbywa. Został przejęty przez Tubądzin w Cedrowicach. Nawet 
gdyby analizować  zrobienie  ronda to wątpi, czy nawet doświadczony kierowca tira będzie   
w stanie zmieścić się w zakręt. Jednak są to juŜ jego dywagacje. Nawet jeŜeli tą inwestycję 
zakończymy przy kosztach 20.000.000 zł. za most bez poszerzenia ul. Maszkowskiej              
i ul. Zgierskiej to nie poprawi ona dojazdu do terenów inwestycyjnych  w Ozorkowie.  
 
Radny Adam Bączyk wskazał, Ŝe Powiat Zgierski przystąpił do Związku Powiatów Polskich. 
Zapytał jak wygląda udział, promocja Powiatu Zgierskiego w tym związku.  
 
Starosta oznajmił, Ŝe jesteśmy członkiem tego związku niestety od niedawna. Poza Powiatem 
Brzezińskim byliśmy jedynym powiatem z terenu województwa łódzkiego, który nie brał 
udziału w jego pracach. Najbardziej cenną rzeczą w funkcjonowaniu czegokolwiek jest 
informacja, wymiana poglądów, wymiana doświadczeń, wiedza o zmieniających się 
przepisach, o sposobie funkcjonowania samorządów powiatowych oraz o pozyskiwaniu 
funduszy unijnych. Tego typu informacje, bezpośrednią wiedzę, konsultacje  z fachowcami, 
wymianę poglądów, materiały źródłowe moŜna pozyskiwać właśnie tam. UwaŜa, Ŝe 160 tys. 
powiat nie moŜe sobie pozwolić, Ŝeby być czerwoną latarnią jeśli chodzi o współpracę. 
Chodzi tu przede wszystkim o wymianę doświadczeń pomiędzy samorządami. Odbywa się 
równieŜ  konwent powiatów województwa łódzkiego. Jest to równieŜ cenna inicjatywa. Kilka 
rzeczy udawało się w nim wykonać, zwrócić uwagę na kilka palących sytuacji tj. słuŜba 
zdrowia, zadłuŜone szpitale powiatowe, kwestie drogowe, finansowanie z funduszy unijnych, 
funkcjonowanie centrów pomocy rodzinie. Tego typu działania wyprzedzające powodują, Ŝe 
mamy dostęp do bezpośrednich danych. 
 
Radny Krzysztof Kozanecki poinformował, Ŝe w tym roku doŜynki wojewódzkie będzie 
organizowała Gmina Aleksandrów Łódzki w dniu 29 sierpnia br.  
 
Radna Zofia Ogórek wskazał, Ŝe w informacji podano jako cel nawiązanie współpracy            
z państwami członkowskimi Unii Europejskiej. Zapytała z jakimi państwami Powiat Zgierski 
zamierza nawiązać współpracę.  
 
Starosta poinformował, Ŝe na razie nie moŜe podać Ŝadnych konkretnych informacji w tej 
sprawie. Wie, Ŝe Miasto Zgierz jest zaprzyjaźnione z jednym z miast w Niemczech. 
Rozmawiał w tej sprawie z Prezydentem Sokołem, Ŝeby udać się tam i nawiązać kontakt, 
współpracę. Jednak na chwilę obecną nie były to wiąŜące rozmowy.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  16 radnych. 
Przeciw głosował     1 radny. 
Wstrzymało się od głosu    7 radnych. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła informację. 
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Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1210 . 
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1230. 
 
Ad. 9a) 
Projekt uchwały w sprawie ograniczenia działalności Powiatowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej  w Zgierzu stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Członek Zarządu Bogdan Jarota przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    6 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/389/10 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie ograniczenia działalności Powiatowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej  w Zgierzu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 9b) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
04 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/390/10 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 04 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 9c) 
Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Pani Anety Walędzik – pełnomocnika Zofii 
Walędzik na Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu do Wojewódzkiego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego  w Łodzi stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Statutowo – Prawnej Krzysztof Kozanecki poinformował, Ŝe do 
Przewodniczącego Rady wpłynęła skarga Pani Anety Walędzik – pełnomocnika Zofii 
Walędzik na działanie PINB w Zgierzu. Do skargi dołączona została bardzo obszerna 
dokumentacja sprawy, albowiem historia sprawy obejmuje okres 10 lat. Komisja opierając się 
na opinii radcy prawnego, Ŝe w tej sprawie skarga skoncentrowana jest na długoterminowym 
załatwieniu sprawy uznała, Ŝe nie powinna być ona rozpatrywana przez Radę Powiatu. 
NaleŜy ją przekazać do organu wyŜszego rzędu, a jest nim w tym przypadku WINB w Łodzi. 
Taki jest wniosek Komisji.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/391/10 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 29 stycznia 2010r. w sprawie przekazania skargi Pani Anety Walędzik – 
pełnomocnika Zofii Walędzik na Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu 
do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Łodzi stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
Ad. 10 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację.  
 
Ad. 11 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił informację.  
 
Ad. 11 
Starosta oświadczył iŜ odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie w statutowym 
terminie. 
Następnie poinformował, Ŝe za zebraną przez radnych kwotę 1.500 zł. na pomoc dla rejonu 
Horochowskiego na Ukrainie zostały zakupione: inhalatory, rękawice chirurgiczne, wenflony, 
zestawy do przetoczeń, maski chirurgiczne i płyny dezynfekujące. Wszystko zostało 
przesławne do Konsulatu Generalnego Rzeczpospolitej Polskiej w Łucku na Ukrainie.           
W uzgodnieniu z władzami rejonu Horochowskiego sprzęt został rozdysponowany.  
 
Ad. 12 
Radny Krzysztof Gawronski odniósł się do stwierdzeń, które dzisiaj przedstawił Starosta       
w momencie omawiania polityki promocyjnej powiatu. Padło stwierdzenie o planach budowy 
ul. Południowej w Ozorkowie. Powrócił do historii. Ul. Maszkowska została przebudowana  
w latach 90 przy udziale Wojewódzkiego Zarządu Dróg w imieniu, którego w tym okresie 
działał Pan Maciejewski z duŜą pomocą i wysiłkiem organizacyjnym ówczesnego Urzędu 
Miasta Ozorkowa w imieniu, którego działał burmistrz Janicki, obecnie radny. Z duŜy 
wysiłkiem  miasta i województwa ta droga została wybudowana w ten sposób, aby przenosiła 
maksymalny tonaŜ jaki był dopuszczalny w tamtym czasie. Na ten moment się on nie zmienił. 
Obecnie droga ta jest w stanie przenieść obciąŜenie wszelkich tirów. MoŜna przeprowadzić 
badania, aby stwierdzić, Ŝe będzie jeszcze długo słuŜyła. W 2003 r. z tego miejsca 
pozwoliłem sobie zaproponować ówczesnym władzom powiatów w imieniu Miasta 
Ozorkowa wybudowanie ciągu łączącego ul. Maszkowską, która sprowadza ruch z drogi Nr 1 
w kierunku strefy. Wtedy proponowaliśmy wybudowanie ul. Południowej  do mostu na rzece 
Bzurze, Aleję Unii i ul. Lipową. Część tych zadań jest wykonana. Dlaczego została 
przebudowana ul. Lipowa wysiłkiem miasta. Była to droga powiatowa. PoniewaŜ powiat nie 
wykazał zainteresowania. Miasto przejęło ul. Lipową. Wybudowało tą drogę. Obecnie stoimy 
w połowie, moŜe troszkę dalej jeŜeli chodzi o wykonanie połączenia drogi Nr 1 ze strefą. 
„JeŜeli chodzi o wniosek na dofinansowanie ul. Południowej, który został w sądzie oceniony, 
Ŝe prawidłowo został złoŜony to 3 działki o których wspomniał Starosta znajdują się na 
terenie niczyim – taki zapis jest w księgach wieczystych, a drogi, które się krzyŜują, które 
miałyby być na tym rondzie to drogi powiatowe. Rozumiem, Ŝe interes miasta jest taki, Ŝeby 
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to wybudować. Jednak naleŜy się zastanowić, czy nie jest interesem powiatu przejęcie tych 
działek, skomunalizowanie przez miasto, przejecie przez Skarb Państwa lub w inny sposób 
przejęcie tych terenów. Niemniej nie jest to jak to ocenił sąd przyczyną, Ŝe nie moŜna tam 
budować. Sprawa w sądzie jest załatwiona. To nie jest przeszkoda w budowie tej inwestycji”.  
Ponadto poinformował, Ŝe duŜym zainteresowaniem radnych i nie tylko radnych Ozorkowa 
cieszy się remont Alei Wyszyńskiego. Zapytał co będzie dalej z tą inwestycją. Czy Zarząd 
Powiatu mógłby sprecyzować jak dalej będzie finansowana budowa alejek. Czy w ogóle        
w 2010 r. przewiduje się zakończenie tej inwestycji. Czy jest jakiś projekt techniczny, 
graficzny tego co będzie budowane.  
 
Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński poinformował, Ŝe jeŜeli chodzi o Aleję 
Wyszyńskiego to droga ta w etapie tzw. schetynówkowym była cały czas konsultowana           
i realizowana z władzami Miasta Ozorkowa. Wykonanych zostało 7.500 m2 chodników          
i trotuarów oraz 2.500 wjazdów. Do przebudowy został odcinek wjeŜdŜając od Zgierza po 
lewej stronie. Jednak co do tego odcinka uzgodnienia nie ujrzały światła dziennego.              
W związku z tym Zarząd Powiatu łącznie z Państwem podjął decyzję, aby wybudować na 
tym odcinku za 247.000 zł. chodnik o szerokości 4 m na którym będą takŜe 2 m ścieŜki 
rowerowej. W chwili obecnej postawione są obrzeŜa, krawęŜniki i jak tylko aura pozwoli 
inwestycja zostanie zamknięta.  
 
Radny Krzysztof Gawroński zapytał, czy jest w budŜecie jakaś adnotacja na ten temat.  
 
Starosta oznajmił, Ŝe jest taka adnotacja w budŜecie w wydatkach niewygasających.  
 
Radny Bogusław Czekała zapytał, czy gdyby Rada Miasta Ozorkowa dołoŜyła środki na 
wykonanie w/w drogi, aby obie strony były identyczne to stawia wniosek, aby Rada Powiatu 
brakujące środki dołoŜyła.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk poinformował, Ŝe nie zadał tego pytania w interpelacji, a zadał to 
pytanie w pkt 8 i nie uzyskał odpowiedzi. W związku z tym „wnioskuje o to, aby uniknąć 
sytuacji dwuznacznych politycznie, Ŝeby święta państwowe, kościelne szczególnie: 3 Maja, 
11 Listopada zorganizować poza jednym tym samym kościołem. Starosta ma tu wielki wybór 
kościołów i w Zgierzu i poza Zgierzem jest wiele pięknych i starych. AŜeby to nie było w tym 
samym kościele, dość jawnie sugerującym jedną opcję polityczną”. 
 
Ad. 13 
Osoby nie będące radnymi nie zabierały głosu. 
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1353. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 


